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ZAPISNIK 
 

sa 07. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 10. ožujka 2022. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red
. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

2. Sandra Ćakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna online 

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna online 

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna online 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Vili Rosanda IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Danijel Ferić SDP opravdano 
odsutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  prisutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  odsutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Diego Antončić HDZ prisutan 

33. Ivica Butorac HDZ prisutan 

34. Mario Bratulić HDZ opravdano 
odsutan 

35. Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Vanja Marković MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije  
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana Istarske županije 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog 
odjela za održivi razvoj 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za proračun i financije 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
TEA BATEL, službenica koji privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, službenica koji privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo 
GABRIJELA MEZULIĆ, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice upravnog 
odjela za opću upravu i imovinsko-pravne poslove 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, Pročelnica Upravnog odjela za turizam 
DORIANA ŠUMBERAC JELIĆ pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za obrazovanje, sport 
i tehničku kulturu 
DINO KOZLEVAC, načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije 
ALEKSANDAR STOJANOVIĆ, dr. med., ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske 
županije 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor trgovačkog društva Plinara d.o.o.  
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 7. 
sjednicu Skupštine Istarske županije te daje nekoliko uvodnih informacija. 
Pojašnjava da će se, kako je i ranije bilo najavljeno, ova sjednica održati u hibridnom obliku. 
Dio vijećnika biti će prisutan u živo, a dio koji iz opravdanih razloga ne može prisustvovati biti 
će online. Moli vijećnike i vijećnice koji sudjeluju online da se izjašnjavaju dizanjem ruke kada 
glasuju te kada se javljaju za riječ.  
Daje informaciju da je dana 28. veljače 2022. godine održan međustranački kolegij na temu 
rada Skupštine u narednom razdoblju te napominje kako su se kolegiju uz župana i njegove 
suradnike odazvali i predsjednik Kluba IDS-ISU-Zeleni, predsjednik Kluba HDZ-a te 
predsjednik Kluba MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL Slaven Boljun, umjesto ranije 
predsjednice Koviljke Aškić koja je podnijela zahtjev za mirovanjem mandata.  
Daje informaciju kako su prije sjednice Skupštine svoje sjednice održala i skupštinska radna 
tijela odnosno Komisija za izbor i imenovanja u četvrtak 03. ožujka, Odbor za društvene 
djelatnosti 04. ožujka, Odbor za financije i proračun 07. ožujka te Odbor za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine Istarske županije 08. ožujka, te su zapisnici s radnih 
tijela na uobičajen način dostavljeni vijećnicima.  

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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Dana 23. veljače održana je sjednica Odbora za statut, poslovnik i lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu vezana između ostalog i uz tumačenje Poslovnika Skupštine koje je 
zatražio vijećnik Vili Bassanese. Navodi kako je vijećniku na uobičajen način, odnosno 
mailom, dostavljeno tumačenje Poslovnika vezano uz mogućnosti postavljanja vijećničkih 
pitanja na sjednici Skupštine. 
 
Poziva pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku vijećnika. Nakon prozivke konstatira kako 
je prisutno prisutno 37 vijećnika i vijećnica Istarske županije, te kako je vijećnik Vili Rosanda 
najavio da dolazi ali će kasniti.  
Prije početka same sjednice poziva na minutu šutnje za sve poginule civilne žrtve ratnih 
zbivanja u Ukrajini. Izražava solidarnost prema svim građanima i građankama Ukrajine koji su 
u izbjeglištvu te ističe da je Istra uvijek bila otvorena regija spremna pomoći ljudima kojima je 
pomoć potrebna.  
  
Predlaže da se dnevni red dopuni točkom  pod brojem 19 koju su vijećnici već ranije dobili - 
Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o zaduživanju Istarske županije, te da 
se na samom početku verificira mandat nove vijećnice, pa bi 3. točka postala prva točka 
dnevnog reda, *Verifikacija zapisnika, druga točka, te Pitanja vijećnika 3. točka dnevnog reda 
 
 

DNEVNI RED 

1.   

a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata članice Skupštine Istarske županije u 
mirovanje 

b) Rješenje o verifikaciji mandata vijećnice Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega članice Skupštine Istarske županije  

2.  

a) Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija zapisnika sa 6. sjednice Skupštine Istarske županije 

3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
4. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 
5. Prijedlog Odluke o utvrđivanju ulaganja Istarske županije u trgovačko društvo Plinara 

d.o.o. Pula u svrhu povećanja temeljnog kapitala 
6. Prijedlog Izmjene Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2022. godinu 
7. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 

javnog navodnjavanja Valtura za 2022. godinu. 
8. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove za 2022. godinu 
9. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2022. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava 

10. Prijedlog Prvih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 
11. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 

rashoda centara za socijalnu skrb u 2022. godini 
12. Prijedlog Odluke o minimalnih standardima, kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2022. godinu  
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13. Prijedlog Zaključka o imenovanju Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog 
natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Istarske kulturne agencije  

14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Vesni Janko Radovan dr. med. za  promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost opća medicina 

15. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnje analiza stanja sustava civilne zaštite za 
2021. godinu  

16. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite za 
2022 godinu 

17. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu za 2021. godinu Županijskog 
operativnog centra Istarske županije  

18. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada za 2022. godinu Županijskog 
operativnog centra 

19. Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Odluke o zaduživanju Istarske 
županije 

 

 

 

ORDINE DEL GIORNO 

1)  

a) Proposta di Delibera sulla sospensione del mandato di membro 
dell'Assemblea della Regione Istriana 

b) Provvedimento di verifica del mandato della consigliera dell'Assemblea della 
Regione Istriana 

c) Giuramento solenne della consigliera dell'Assemblea della Regione Istriana  
2)  

a) Verifica del verbale della 5-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
b) Verifica del verbale della 6-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

3) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
4) Proposta di Delibera sulla ripartizione dei mezzi per il finanziamento regolare dei 

partiti politici dal Bilancio della Regione Istriana per il 2022 
5) Proposta di Delibera sulla constatazione degli investimenti della Regione Istriana 

nella società commercialePlinara (Ente per la distribuzione del gas) s.r.l.  Pola al 
fine di aumentare il capitale sociale 

6) Proposta di Modifica del Programma dei fabbisogni pubblici nello sport scolastico 
della Regione Istriana per il 2022 

7) Proposta di Delibera sull'importo e l'obbligo di versare il canone per il Sistema 
d'irrigazione pubblica Valtura per il 2022 

8) Proposta di Delibera sui criteri, le misure, le modalità di finanziamento e la 
suddivisione dei mezzi per le funzioni decentrate per le istituzioni sanitarie per il 
2022 

9) Proposta di Conclusione sulla determinazione dell'Elenco delle priorità per la 
disposizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel 2022 fra gli istituti sanitari sui 
quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi 

10) Proposta delle Prime modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana 
per il 2022 

11) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 
uscite materiali e finanziarie dei centri per l'assistenza sociale nel 2022 

12) Proposta di Delibera sugli standard minimi, i criteri, le misure e le modalità di 
finanziamento delle funzioni decentrate delle case per anziani nel 2022  
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13) Proposta di Conclusione sulla nomina dei membri della Commissione per 
l’attuazione del concorso pubblico di nomina del direttore/della direttrice dell’IKA - 
Istarska kulturna agencija - Agenzia culturale istriana  

14) Proposta di Delibera sul consenso a Vesna Janko Radovan dr. med. a cambiare 
gli spazi in cui svolge il servizio pubblico sanitario - medicina generale 

15) Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'analisi annuale dello stato del 
sistema di protezione civile sul territorio della Regione Istriana per l'anno 2021  

16) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma di lavoro del Centro 
regionale operativo della Regione Istriana nel 2022 

17) Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dal 
Centro regionale operativo della Regione Istriana per il 2021  

18) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma di lavoro del Centro 
regionale operativo della Regione Istriana per il 2022 

19) Proposta di Delibera sulle seconde modifiche e integrazioni della Delibera 
sull'indebitamento della Regione Istriana  
 
 

Daje na glasanje ovako izmijenjen Dnevni red i konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. 
Prelazi na prvu točku dnevnog reda 
 
 
 

Ad -1.  

a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata članice Skupštine Istarske 
županije u mirovanje 

b) Rješenje o verifikaciji mandata vijećnice Skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega članice Skupštine Istarske županije 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS pojašnjava kako je Koviljka Aškić 
15. veljače 2022 godine podnijela zahtjev za mirovanjem mandata iz osobnih razloga. Poziva 
predsjednicu Mandatno verifikacijske komisije Mariju Kadoić Balaško da podnese Izvješće.  
 
MARIJA KADOIĆ BALAŠKO, IDS pozdravlja sve prisutne. Navodi kako se je Mandatno 
verifikacijska komisija sastala 08. ožujka 2022. godine u sastavu nje kao predsjednice te 
članova Hane Jurić i Maria Bratulića. Temeljem članka 23. Poslovnika Županijske skupštine 
Istarske županije Mandatno - verifikacijska komisija, na sjednici održanoj dana 08. ožujka 
2022. godine utvrdila je kako je vijećnica Koviljka Aškić 15. veljače 2022. godine dostavila 
Izjavu kojom stavlja u mirovanje mandat članice Skupštine Istarske županije. Temeljem 
navedenog Mandatno-verifikacijska komisija donijela je Odluku o stavljanju mandata članice 
Skupštine Istarske županije u mirovanje koja je stupila na snagu danom donošenja. 
Navodi kako su dana 17. veljače 2022. godine zaprimili Odluku političke platforme MOŽEMO! 
o određivanju zamjenice članice Skupštine Istarske županije kojom određuju da Koviljku Aškić 
u Skupštini zamjenjuje Vanja Marković iz Pule, kandidatkinja pod rednim brojem 34 liste 
MOŽEMO!- Politička platforma, Zelena alternativa-održivi razvoj Hrvatske, Nova ljevica-NL. 
Napominje da je uvidom u Sporazum koalicijskih stranaka iz travnja 2021. godine, u članku 3. 
navedeno da svaka stranka zamjenjuje mandat s drugim neizabranim kandidatom s liste koja 
pripada istoj stranci. 
Slijednom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje Rješenje o verifikaciji 
mandata članice Skupštine Istarske županije kojim se umjesto vijećnice Koviljke Aškić 
verificira mandat vijećnice Skupštine Istarske županije Vanje Marković, te koje stupa na snagu 
danom donošenja, a objavit će se u Službenim novinama Istarske županije.  
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Utvrđuje da Skupština jednoglasno prima na znanje Izvješće Mandatno – verifikacijske 
komisije te donosi  
 

ODLUKU 
o stavljanju mandata članice Skupštine Istarske županije u mirovanje 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećnici KOVILJKI AŠKIĆ miruje mandat u Skupštini 
Istarske županije. 

 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 
Istarske županije". 
 
i 
 

RJEŠENJE 
 

I.  
 

 Umjesto vijećnice Koviljke Aškić verificira se mandat vijećnice Vanje Marković 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 
novinama Istarske županije.  
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS navodi kako sukladno čl. 7. 
Poslovnika Istarske županije nakon što Skupština zaključkom primi na znanje Izvješće 
Mandatno-verifikacijske komisije o provedenim izborima, pred predsjedateljem Skupštine 
vijećnica daje svečanu prisegu u tekstu utvrđenom čl 51. Statuta Istarske županije. Moli 
vijećnicu Vanju Marković da ustane kako bi pristupila polaganju prisege. Čita tekst svečane 
prisege na hrvatskom i talijanskom jeziku:  
 
“ Prisežem da ću prava i obveze članice Skupštine Istarske županije obavljati savjesno i 
odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske županije 
te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre". 
 
„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità, l'incarico derivatomi dai diritti e 
doveri di membro dell’Assemblea della Regione Istriana, per lo sviluppo economico, culturale 
e sociale della Regione Istriana, e che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana 
nell’espletamento dei miei doveri di membro dell'Assemblea della Regione Istriana, e che 
tutelerò e promuoverò le particolarità regionali dell’Istria.” 
 
VANJA MARKOVIĆ, MOŽEMO!, priseže. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, čestita vijećnici i poziva ju da 
potpiše prisegu. 
 
 

Ad -2.  
a) Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija zapisnika sa 6. sjednice Skupštine Istarske županije 
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SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu. 
 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno 
prihvaća  
 

a) Zapisnik sa 5. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, daje na glasanje točku 2. b) 
dnevnog reda. 
 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno 
prihvaća 

 
b) Zapisnik sa 6. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

Ad - 3. 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako s obzirom na trenutnu 
epidemiološku situaciju najprije poziva Dina Kozlevca, načelnika Stožera civilne zaštite 
Istarske županije i Aleksandra Stojanovića, dr. med., ravnatelja Zavoda za javno zdravstvo 
Istarske županije da kratko izvijeste Skupštinu o epidemiološkoj situaciji. Uz to Dina Kozlevca 
moli da izvijesti vijećnike i o dolasku i smještaju izbjeglica iz ratom pogođene Ukrajine.  
 
DINO KOZLEVAC, načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije, pozdravlja sve 
prisutne. Zahvaljuje na mogućnosti da informira vijećnike o borbi protiv Corona virusa te 
situaciji vezanoj uz zbrinjavanje izbjeglica. Navodi kako, što se tiče Corone, neće ulaziti u 
brojke ali može reći da je situacija bolja iako je virus i dalje tu. Danas je brojka malo veća nego 
jučer ali je generalno prisutan pad brojki oboljelih. Naglašava kako još nije vrijeme za 
opuštanje već treba poštivati mjere koje su olakšane i vjerojatno će biti dodatno olakšavane u 
narednih 10 dana. Napominje kako će i dalje trebati poštivati fizičku distancu, nošenje maski 
i slično te kako je to uvjet da se olakšane mjere mogu donijeti. Ne bi htio vjerovati da će se 
popuštanjem mjera svi opustiti što bi moglo dovesti do ponovnog porasta brojki zaraženih. 
Dodaje kako je prekjučer bilo dvije godine od prve pojave osobe zaražene virusom Covid 19 
u Republici Hrvatskoj. Smatra kako je Stožer sve aktivnosti obavio na zadovoljavajući način 
uz značajnu ulogu Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije. Ističe i veliki 
doprinos županijske bolnice koja je cijelo vrijeme zbrinjavala bolesne i još uvijek to čini. Navodi 
kako je od pojave Corona virusa do danas umrlo 484 osoba od Corone ili uz Coronu. Očekuje 
da će se nastaviti aktivno suprotstavljati Corona virusu. Još jednom svima zahvaljuje na 
doprinosu kojeg su dali u borbi s virusom.  
 
Što se tiče situacije u Ukrajini navodi kako su sve sastavnice sustava civilne zaštite, neovisno 
o razini organiziranja u funkciji i čine sve što se od njih očekuje. Naglašava kako cijela 
aktivnost mora imati glavu i rep. Od državne razine pa na niže. Navodi da sada nema stihije i 
samovolje kakvu su znali vidjeti u nekim trenucima u prošlosti. Pojašnjava kako situaciju 
koordinira Vlada Republike Hrvatske, Nacionalni stožer civilne zaštite te Ministarstvo 
unutarnjih poslova, a uključeni su i Hrvatski crveni križ, MUP putem ravnateljstva civilne zaštite 
i ravnateljstva policije te analogno tome i službe Istarske županije. Navodi kako se u Istarskoj 
županiji situacija rješava na razini policijske uprave, civilne zaštite te gradskih i županijskih 
organizacija Crvenog križa. Dodaje kako je Crveni križ ovlašten raditi s izbjeglicama od prve 
informacije, odnosno lociranja problema. Pojašnjava kako ravnateljstva policije rješavaju 
smještaj, te se organizirani smještaj rješava centralizirano, osim 421 osobe koje su smještene 
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na području Istarske županije u privatnim aranžmanima. Ponavlja kako o svima brinu 
županijske i gradske organizacije Crvenog križa, Policijske uprave i Stožeri civilne zaštite.  
Navodi da je Stožer civilne zaštite poduzeo mjere lociranja objekata u kojima bi ljudi mogli biti 
smješteni te pojašnjava kako je na nacionalnoj razini odlučeno da se krene od smještajnih 
kapaciteta na kontinentu, a tek potom pređe na smještajne kapacitete na obali. Napominje 
kako sve to oni koordiniraju, u čemu imaju podršku i Istarske županije. Za sada ne očekuju 
probleme. Navodi kako je u početku u iznenadnoj situaciji za prijem izbjeglica bila pripremljena 
Mornarička bolnica međutim, s obzirom na strukturu bolnice, situaciju sa Sveučilištem 
itd. ,pripremili su druge alternativne lokacije. Moli osobe koje su voljne pružiti neki oblik pomoći 
izbjeglicama da se jave županijskim ili gradskim organizacijama Crvenog križa. Smatra kako 
je to jedini ispravni put te kako se svi oni koji imaju mogućnost iznajmiti neki prostor mogu 
javiti na mail koji se nalazi na stranici Ministarstva unutarnjih poslova. 
Navodi kako je dostupan za dodatna pitanja vijećnika.   
 
ALEKSANDAR STOJANOVIĆ, dr. med., ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske 
županije, pozdravlja prisutne. Navodi kako je od njegovog posljednjeg izvještavanja pred 
Županijskom skupštinom, kada smo bili u četvrtom valu pa sve do petog vala u Istarskoj 
županiji, broj zaraženih bio najveći od početka trajanja pandemije. U određenim tjednima broj 
novo zaraženih prelazio je 2 000 na 100 000 stanovnika kroz 14 dana. Pojašnjava kako su 
ranije te brojke bile od 20 do 30 novo zaraženih. Navodi da je taj period trajao od kraja 
studenog pa do kraja siječnja dok je sada prisutan kontinuirani pad broja zaraženih od oko 
20% na tjednoj razini te je sadašnja incidencija oko 300 zaraženih osoba na 100 000 
stanovnika kroz 14 dana. Pojašnjava kako je to još uvijek velika incidencija koja nas po svim 
epidemiološkim kriterijima i karakteristikama smješta u crvenu zonu. Smatra kako ne možemo 
reći da je svemu kraj jer još uvijek postoji velik broj novo zaraženih osoba. Tijekom proteklih 
mjeseci gornja granica hospitaliziranih bolesnika u Općoj bolnici Pula bila je 80- ak osoba, dok 
je danas taj broj pao na ispod 20 te tamo trenutno ima 19 hospitaliziranih osoba.  
Navodi kako je velik broj hospitalizacija za sobom donio i velik broj preminulih osoba. Od 
početka pandemije na području Istarske županije je od Covida preminulo 465 osoba , od čega 
ih je između 55% i 56% preminulo u prethodnih 5 mjeseci. Napominje da se je većinom radilo 
o osobama s kroničnim bolestima, necijepljenim osobama te osobama koje su svoja cjepiva 
dobile u periodu koji je duži od 6 mjeseci. Kratko se osvrće na procijepljenost na području 
Istarske županije te navodi kako ona nije bila zadovoljavajuća ni za vrijeme delta soja niti 
kasnije kod omikron soja koji je bio lakše prenosiv. Danas procijepljenost odraslih osoba 
barem jednom dozom cjepiva iznosi oko 70%, što je oko 60% ukupnog stanovništva, te ona 
nije mogla biti zaštitom od daljnjeg širenja bolesti u epidemijskom obliku. Naglašava kako je 
porast broja hospitaliziranih povezan sa prisutnošću delta soja virusa koji je u Istri bio prisutan 
čak i početkom veljače, u vrijeme kada je njegov postotak bio znatno niži u nekim drugim 
županijama. Navodi kako je u Istarskoj županiji delta soj Corona virusa još uvijek bio 
dominantan tijekom cijelog siječnja dok je u ostalim županijama njegova prisutnost oslabila 
još u prosincu. Prisutnost delta soja koja za sobom nosi teže kliničke slike onda je za sobom 
povlačila sve ostalo što je dodatno opterećivalo zdravstveni sustav. Upozorava kako i dalje 
ima veliki broj stanovnika iznad 65 godina koji još nisu cijepljeni.  
Nadovezuje se na situaciju u Ukrajini te navodi kako sve migracije i povećana mobilnost 
stanovništva sa sobom nose i rizik od pojačanog širenja virusa. Uvjeti u kojima ljudi dolaze i u 
kojima su onda smješteni sa sobom povlače opasnost od širenja pojedinih rizičnih bolesti. 
Napominje da u Istarskoj županiji nije organiziran prihvatni centar ali su određeni kriteriji i način 
rada s osobama koje će biti smještene u prihvatnim centrima ako oni budu otvoreni. Od tog 
trenutka prihvatni centri bi bili pod nadzorom obiteljskih liječnika, domova zdravlja, odnosno 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo. Navodi kako osobe koje dolaze iz Ukrajine nose sa 
sobom određenu zdravstvenu sliku koja nije nužno vezana samo uz Corona virus već je 
vezana i uz postotak procijepljenosti njihovog stanovništva i njihove djece na druge zarazne 
bolesti. Osim samog zdravstvenog nadzora Nastavni zavod za javno zdravstvo bavio bi se i 
jednim dijelom posla koji je vezan uz mentalno zdravlje ljudi.  
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SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zahvaljuje na izlaganju te se nada 
brzom rješavanju i završetku situacije u Ukrajini. Podsjeća vijećnice i vijećnike da imaju 2 
minute za postavljanje svoja dva vijećnička pitanja te ih poziva da se pritom drže odredbi 
Poslovnika.  
 
MARINELA BAŠIĆ, IDS, pozdravlja prisutne i postavlja pitanje za pročelnicu Upravnog odjela 
za turizam. Navodi kako su župan i direktor Turističke zajednice Istarske županije nedavno 
predstavili turističke rezultate za 2021. godinu koji su uistinu bili iznad svih očekivanja. Istra 
se je i u drugoj godini pandemije pokazala kao sigurna, poželjna destinacija. Zanima ju kako 
teku pripreme, da li je turistička promocija pojačana s obzirom na dešavanja u Ukrajini.  
Drugo pitanje upućuje Službeniku koji privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog odjela 
za održivi razvoj. Napominje da je navedeni upravni odjel, zajedno s Natura Histricom vrlo 
aktivan oko projekta za održivo korištenje i zaštitu zaštićenog područja, šume Kontija i cijelog 
Limskog zaljeva kroz izgradnju Znanstveno-edukacijskog centra ZEC Kontija ali i osiguranja 
brojnih dodatnih sadržaja, u skladu sa uvjetima zaštite prirode, te doprinosa široj viziji razvoja 
Limske drage, koja se proteže i na područja za sada neuključenih gradova i općina tj. gradova 
Pazina i Rovinja, te općina Kanfanar, Sv. Lovreč, Sveti Petar u Šumi, Tinjan i Žminj. 
Pohvaljuje i radove u Šijanskoj šumi u Puli te navodi kako se nalaze na početku projekta Punta 
Muccia u Rovinju, kao i ornitološkog rezervata Palud – Palu kod Rovinja. Postavlja pitanje što 
dobivamo sa svim ovim projektima Istarske županije. Zahvaljuje.  
 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, Pročelnica Upravnog odjela za turizam, pozdravlja prisutne 
i odgovara kako je Zakonom o turističkim zajednicama i promicanju Hrvatskog turizma zadatak 
Turističke zajednice Istarske županije promocija i marketinške aktivnosti. Navodi kako su 
poslali upit Turističkoj zajednici i njezinom direktoru kakve su njihove aktivnosti s obzirom na 
situaciju u Ukrajini te su dobili odgovor kako Turistička zajednica kao koordinator promotivnih 
aktivnosti na razini županije zajedno sa svim dionicima, lokalnim turističkim zajednicama, 
hotelijerskim kućama, zračnom lukom, Istarskom županijom i sa Hrvatskom turističkom 
zajednicom  intenzivno provodi razgovore vezane uz to gdje, kako i na kojim tržištima vršiti 
promociju Istre. Napominje kako su aktivnosti orijentirane prema tradicionalno naklonjenim 
tržištima poput Njemačke, Slovenije, Italije i Austrije te se prema njima komunicira situacija 
koja vlada ovdje, kako po pitanju Covida tako i po pitanju situacije u Ukrajini. Navodi kako 
prema informacijama koje je dobila s terena za sada nema zastoja bookinga, no ostaje za 
vidjeti što će se dešavati u narednom periodu. Zahvaljuje.  
 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika 
Upravnog odjela za održivi razvoj, pozdravlja prisutne. Odgovara kako su Natura Histrica i 
Upravni odjel za održivi razvoj fokusirani na Limski kanal i područje oko njega jer se tamo 
nalazi više zaštićenih područja poput rezervata šumske vegetacije Kontija, značajnog 
krajobraza Limskog kanala i sl., a tamo je i područje ekološke mreže. Navodi kako je EU 
projekt „KLIM Kontija-Limski zaljev – Održivo upravljanje zaštićenim područjima“, financiran u 
sklopu Operativnog programa  Konkurentnost i kohezija, a u njemu su sudjelovali Općina 
Vrsar, Istarska županija i Natura Histrica. Dodaje kako je projekt započet sredinom 2018. 
godine, a završen krajem 2021. godine. U sklopu projekta izgrađen je jedan znanstveno - 
edukacijski centar koji se nalazi u šumskom području koji je samodostatan, odnosno nije 
spojen na struju i vodu, a od strane Natura Histrice je osmišljen cijeli niz programa koji će se 
provoditi u tom centru. Navodi kako je osim toga napravljena i Studija upravljanja posjetiteljima 
te Plan upravljanja tim zaštićenim područjem. Od strane Istarske županije napravljen je idejni 
projekt izgradnje recepcijskog centra koji se zove Vrh Lima i koji bi bio smješten na području 
Limskog zaljeva.  
Vezano uz Rovinj navodi kako je na prethodnoj sjednici Skupštine data suglasnost da se 
potpiše ugovor za izgradnju šetnice na području pod nazivom Punta Muccia. Ta je šetnica 
sada u fazi izgradnje, a rok za izgradnju je 5 mjeseci, odnosno do sredine ove godine.  
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Što se tiče Šijanske šume pojašnjava kako je i tamo završen projekt koji je bio financiran od 
strane Ministarstva poljoprivrede te se je radilo o prenamjeni jednog starog bunkera u 
informativni centar. Zahvaljuje. 
 
IVICA BUTORAC, HDZ, pozdravlja prisutne. Navodi kako se je, nakon zalaganja i truda 
saborskog zastupnika Antuna Klimana ali i gradonačelnika Grada Rovinja Marka Paliage, 
proteklog tjedna održao jedan radni sastanak gradonačelnika i načelnika istarskih gradova i 
općina svih političkih opcija te državnog inspektorata na kojem je, prema njemu dostupnim 
informacijama, pitanje bila bespravna gradnja na području Istarske županije te su dogovoreni 
konkretni koraci koji će biti poduzeti u narednom razdoblju poput intenziviranja nadzora 
građevinskih inspektora kako bi konačno počeli sa zaštitom najvažnijeg županijskog resursa, 
a to je prostor i zemljište. Smatra kako se radi o izuzetno kompleksnoj temi ali kako je dobro 
da se je sastanak održao kako bi se konačno krenuli rješavati problemi. Navodi kako će 
izmjenom Zakona o poljoprivrednom zemljištu biti zabranjeno parceliranje poljoprivrednog 
zemljišta manjeg od 1000 kvadrata. Mišljenja je kako su to dobri koraci za zaštitu Istre i obale. 
Pohvaljuje razinu razgovora u kojoj su uključeni svi sudionici i sve političke opcije. Moli 
komentar župana.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, pozdravlja prisutne. Smatra kako je dobro da se je započelo s 
razgovorima, iako smatra da se je s njima trebalo započeti i ranije. Navodi kako je on tu temu 
„stavio na stol“ još tijekom zadnjeg posjeta Predsjednika Vlade Istarskoj županiji, a to je bilo u 
travnju 2021. godine, odnosno prije gotovo godinu dana. Smatra kako je kapacitiranost 
inspektorata u odnosu na područje koje on nadzire jednostavno nedostatno, te kako tema 
bespravne gradnje nije u fokusu nadležnog ministarstva. Naglašava kako problem nije jednak 
u primorskim županijama u odnosu na one kontinentalne već je taj atak na prostor najizraženiji 
u primorskim županijama. Drži da zajedničkim snagama trebaju očuvati prostor, jer ako su u 
prethodnih 30 godina Istru uspjeli urediti povoljnom za život i za investicije, sada ne mogu 
dozvoliti da se krše zakoni i da netko gleda kako ostvariti svoj privatni interes na štetu 
zajednice. Daje primjer ljudi koji često žele izgraditi kuće ili vikendice te ih kasnije prodati ali 
na taj način pribjegavaju devastaciji samog prostora. Ističe kako je tu njegov stav jasan, kako 
su 2008. godine preuzeli izdavanje građevinskih i lokacijskih dozvola, tako sada smatra da na 
regionalnu i lokalnu razinu država treba prenijeti ovlasti nadzora. Dodaje kako država uvijek 
tu ima jedan dodatni kontrolni mehanizam ukoliko nešto na lokalnoj i regionalnoj razini nije u 
skladu s propisima. Navodi kako mu je prioritet sačuvati prostor te je duboko uvjeren kako bi 
se efikasnost nadzora nad prostorom povećala kada bi se o njoj brinule općine, gradovi i 
županija putem suradnje komunalnih redara i inspektora jer prostor treba zaštititi već u samom 
začetku. Smatra kako tada ne bi bilo bespravne gradnje te građani koji čekajući dozvole ne bi 
proveli 10-ak godina čekajući da se njihova djedovina urbanizira gledajući što se pored njih 
bespravno događa i ispadajući „štupidi“.  
Naglašava kako je jedini put kojim bi se problem riješio razumijevanje državne politike te 
spuštanje ovlasti nadzora i kažnjavanja regionalnoj i lokalnoj razini. Smatra da bi sami puno 
bolje kontrolirali prostor te spriječili bespravnu gradnju u samom začetku.  
Što se tiče teme parcelacije državnog zemljišta navodi kako mu je drago da je ministrica 
prihvatila njihovu intenciju jer ga nitko ne može uvjeriti da se poljoprivredna zemljišta od 5.000 
kvadrata parceliraju na zemljišta od 200  kvadrata kako bi se netko bavio poljoprivredom. 
Smatra kako su to špekulacije kako bi se tamo u budućnosti nešto gradilo.  
Napominje da vidimo velike svjetske poremećaje koji se ne odnose samo na cijene goriva ili 
cijene struje, plina i slično već i na cijene hrane te iz tog razloga misli kako svim svojim 
snagama moramo zaštititi poljoprivredna zemljišta. Iz tih razloga mišljenja je kako zakonski 
treba ograničiti parcelaciju poljoprivrednih zemljišta. Zahvaljuje svima koji su oko toga 
angažirani jer smatra kako samo zajedničkim snagama mogu uvjeriti Vladu i nadležno 
ministarstvo, na čelu s novim ministrom, da će spuštanjem ovlasti na lokalnu i regionalnu 
razinu dobiti njihovu podršku, a zadržati mehanizam nadzora i krajnje kontrole njihovog rada. 
Zahvaljuje.  
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IVICA BUTORAC, HDZ, zahvaljuje županu na jednom korektnom i konstruktivnom odgovoru 
te mu je drago što mogu pronaći zajedničke točke razgovora, a u interesu građana Istre. 
Navodi kako tu ipak postoje neke razmirice, ne oko parcelacije zemljišta, već više oko ustroja 
same države ali naglašava kako je HDZ otvoren za raspravu. Napominje da je na sastanku 
rečeno da gradovi i općine imaju određene mogućnosti za uklanjanje bespravno postavljenih 
mobilnih kućica na poljoprivrednom zemljištu koje ne koriste. Smatra da su u tom pogledu svi 
donekle odgovorni za nastalu situaciju, i oni koji prodaju zemljišta ali i oni koji ne žele do kraja 
iskoristiti dane im mogućnosti te država koja bi mogla biti brža u rješavanju tih izuzetno bitnih 
pitanja. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako je lijepo što se slažu no smatra kako bi se problem 
riješio spuštanjem ovlasti, drakonskim kaznama, budući da su trenutne kazne nekima 
financijski prihvative, i  kaznenom odgovornošću za bespravnu gradnju. Navodi kako tih 
pojava, koliko je upoznat, u Sloveniji, Austriji itd. nema, a ne mali broj bespravnih graditelja 
uopće nisu hrvatski državljani već su stranci. Mišljenja je kako nakon drakonskih kazni, 
oduzimanja imovine ili zatvorskih kazni ne bi više bilo bespravne gradnje.  
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, Signora Presidente, gentili consiglieri e consigliere, signor 
Presidente della Regione e collaboratori. 
Io oggi vorrei fare una proposta, dare un’iniziativa, considerata la nostra Istria che vive sotto 
il segno della convivenza, che vive sotto il segno del bilinguismo, che ha uno statuto bilingue. 
La mia iniziativa per oggi è quella di iniziare tutti i procedimenti necessari in base alle leggi 
vigenti e allo Statuto della Regione Istriana per quanto riguarda le denominazioni bilingui delle 
scuole elementari e medie superiori di cui la Regione Istriana è fondatrice. So che e sappiamo 
tutti che determinate azioni sono state già promosse però vorrei che il Presidente e la 
Vicepresidente e tutti noi accettassimo questa proposta e si andasse verso la soluzione di 
questa questione. Grazie. 
 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana. Gentile Presidente, gentili consiglieri e 
consigliere, buongiorno a tutti anche da parte mia. Ringrazio la consigliera Brussich per questa 
iniziativa. Per quanto riguarda me e credo anche il Presidente, noi siamo disposti ad 
accoglierla, anzi abbiamo già iniziato a ragionare sulla questione della denominazione bilingue 
sulle scuole. All’interno della Comunità Nazionale Italiana c’è stato un dibattito acceso, proprio 
all’inaugurazione della Scuola di medicina di Pola. Sappiamo bene che la nostra regione è 
bilingue, che le città e i comuni sono bilingui e siamo già al lavoro per capire come unificare e 
come poter realizzare, mettere le tabelle sulle scuole in maniera unificata su tutto il territorio. 
Non è un lavoro che verrà fatto dall’oggi al domani. Sappiamo bene che per mettere le tabelle 
sulle istituzioni pubbliche ci sono delle regole da rispettare, dunque non si può fare dall’oggi 
al domani. È un lavoro molto delicato e quindi accetto l’iniziativa. La questione del bilinguismo 
è sicuramente importante per noi appartenenti alla Comunità Nazionale Italiana. Quello che 
vorrei però dire,è che dobbiamo lavorare tutti assieme sia come CNI, sia come Regione per 
far sensibilizzare e per far capire che il bilinguismo è un valore non solo per noi italiani ma per 
tutto il territorio. 
Navodi kako je dvojezičnost velika vrijednost, ne samo za pripadnike talijanske nacionalne 
zajednice već za cijelu Istarsku županiju te na tom putu oni, pripadnici talijanske nacionalne 
zajednice, moraju biti prvi koji će senzibilizirati ostatak stanovništva o važnosti bilingvizma.  
Grazie, e noi siamo al lavoro sul questo.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnika Fedora Kompasa 
te napominje kako je on jedno pitanje dostavio i pismeno te će na njega dobiti pismeni odgovor 
kako je i zatražio.  
 
FEDOR KOMPAS, ORaH, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje za službenika koji privremeno 
obavlja poslove pročelnika Upravnog odjela za održivi razvoj. Navodi kako platforma „Ivana 
D“ već više od 430 dana leži na dnu Jadrana, oko 45 kilometara od Istarske obale, uz očiti 
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nemar i blagoslov vlasti. Dodaje kako je prema podacima dostupnim javnosti navodno za 
zagerbačku tvrtku INAgip d.o.o. u tajnosti izradila analizu talijanska tvrtka iz Milana  'Breda 
Energia sesto industria SPA', a u kojima su precizno navedena sva oštećenja platforme te se 
tvrdi da joj prijeti istjecanje i erupcija plina. 
Nekontrolirano istjecanje plina ugrozilo bi obližnje platforme i prolazeće brodove, a njegov 
oblak, čiji smjer kretanja ovisi o meteorološkim uvjetima, mogao bi ozbiljno ugroziti gusto 
naseljene obale Italije, Slovenije i Hrvatske. Napominje kako je najbliža točka izvoru ugroze 
Pula. Postavlja pitanje da li je Istarska županija aktivno uključena u rješavanje opasnog 
ekološkog i zdravstvenog problema koji predstavlja potopljena Platforma „Ivana D“ te što se 
je do sada poduzelo i da li je Županija samo pasivni promatrač zbivanja.  
 
DR. SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika 
Upravnog odjela za održivi razvoj, odgovara kako trenutno nema konkretan odgovor jer se 
radi o državnoj razini, a država ih još nije kontaktirala te će oni morati kontaktirati državu. 
Dodaje kako je njegovo osobno mišljenje da opasnost nije prevelika jer se radi o plinu u 
morskom okolišu ali će se potruditi da nađe više informacija. Navodi kako za sada nema 
previše informacija i nije upućen.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako su imali jedan kontakt s gospodinom Vihlerom koji 
ima tvrtku koja se je bavila problemom nasukavanja broda Costa Concordia u Italiji, međutim 
smatra kako je prava adresa INA i nadležno ministarstvo. Navodi kako su izrazili spremnost 
za spajanje navedenih jer ako oni imaju tehnologiju i mogu riješiti problem to bi se moglo 
efikasno riješiti. Ponavlja kako je prava adresa INA i nadležno ministarstvo, dok je Istarska 
županije tu da brine o svom okolišu i čini sve da se to čim prije riješi.  
 
FEDOR KOMPAS, ORaH,  napominje kako je zemni plin zapaljiv i otrovan pa smatra kako to 
nije samo plin ispod mora. Mišljenja je kako bi se županija trebala uključiti te moli pismeni 
odgovor.  
 
IVANA ŠPADIJER, IDS, navodi da je imala dva pitanja, međutim vijećnik Butorac ju je 
pretekao s prvim pitanjem pa će preći na drugo.  
Napominje da su pokrenuti mnogi projekti u području obrazovanja, te da je za obrazovanje u 
proračunu određeno 120 milijuna kuna za investicije. Zanima ju koji su planovi za Talijansku 
osnovnu školu u Novigradu – Cittanova. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako su u nedavnom službenom posjetu Gradu Novigradu 
– Cittanova razgovarali o izgradnji škole. Napominje kako ga uvijek veseli podatak da u nekom 
gradu ima više djece te da nedostaje prostora u postojećim školama. Navodi da su dogovorili 
izgradnju škole u ovoj godini kako bi osigurali bolje prostorne uvijete na sličan način kao što 
je to učinjeno u Bujama, odnosno na način da će jedan dio sredstava osigurati državna razina, 
jedan dio Comune Italiana, a jedan Istarska županija. Očekuje da će nakon što su definirali 
radne timove, a budući da projektna dokumentacija već postoji te je imovina riješena, sklopiti 
taj sporazum o financiranju koji će se provoditi u 2022. i 2023. godini. S obzirom na način 
izgradnje smatra kako bi brzo trebali imati osigurane prostorne preduvjete za kvalitetno 
obavljanje nastave.  
Gleda školstva generalno, navodi kako su u Istarskoj županiji nedavno imali kolegij ravnatelja 
svih osnovnih škola i srednjih škola kojima je osnivač Istarska županija. Ističe kako bi sažetak 
razgovora bio nedostatak prostora. Napominje da s jedne strane imaju manji broj učenika 
nego prije nekoliko godina, a s druge strane imaju potrebu za više prostora. Smatra kako 
trebaju iskoristiti šansu koju imaju za izgradnju škola kroz Program oporavka i otpornosti te 
očekuje prve natječaje već u travnju, do kada bi projektna dokumentacija trebala biti spremna. 
Navodi da potrebe ima podosta ali je mišljenja kako moraju ulagati u taj sektor ukoliko žele 
zadržati mlade, mlade obitelji i imati školu, produženi boravak i predškolski odgoj što se danas 
smatra standardom, a ne nad standardom te predstavlja osnovno što svaki roditelj očekuje. 
Dodaje kako im je cilj osigurati jedno smjensku nastavu i na taj način pružiti tu cjelinu kako bi 
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djeca u jutro mogla ići u školu, a popodne se baviti kulturom, sportom ili drugim izvan 
nastavnim aktivnostima.  
 
VILI BASSANESE, SDP, pozdravlja prisutne te se nada kako će uspjeti biti brz sa 
postavljanjem pitanja. Navodi da, ako svi mi zaista želimo imati bolju i uređeniju Istru koja nudi 
jednake mogućnosti za sve, tada svi trebaju dati svoj doprinos tome i mijenjati stvari na bolje 
bez političkog natjecanja. Smatra kako rješenje ovisi o njima, prisutnima na sjednici Skupštine, 
ma koliko to nekima zvučalo nejasno. Ističe kako je prostor najveće bogatstvo koje imamo u 
Istri, a ne možemo se ponositi s time kako smo se po njemu ponašali u proteklih 50 godina, 
već upravo suprotno. Napominje da ne želi upirati prstom u nikoga jer je i sam sudionik i 
učesnik javne vlasti. Iznosi podatak da je Istra 1991. godine imala oko 200.000 stanovnika, 
kao i danas, te oko 50 000 nestvarnih stanovnika od čega oko 10 000 ljudi po kućicama u 
šumama i poljima. Navodi da je nelegalnih objekata tu bilo oko 15 000. Danas, 30 godina 
nakon, Istra ima jednak broj stanovnika te oko 170.000 nestvarnih stanovnika, od čega 40.000 
– 50.000 stanovnika po kućicama na šumskom i poljoprivrednom zemljištu, dok je broj 
nelegalnih objekata prije legalizacije prelazio 100.000. Smatra kako više nemamo vremena 
čekati te kako se to ne može samo početi i završiti na nekoj javnoj optužbi ili prebacivanju 
loptice jer su i sami dio toga. Napominje kako se ne želi skrivati i ne poduzimati ništa dok se 
bude bavio javnom djelatnošću, te kako mu nije cilj napadati već riješiti problem. Ne očekuje 
nikakav odgovor te smatra da nemaju vremena za odgovore ili isprike već samo za aktivno 
djelovanje. Predlaže da se ubrzano krene s ciljanim izmjenama Prostornog plana Istarske 
županije kojeg smatra kočnicom razvoja gospodarstva, turizma i infrastrukture, te da se na 
sljedećoj sjednici Skupštine donesu zaključci s prijedlozima rješenja cjelokupne problematike 
i s njima krene prema Vladi Republike Hrvatske. Ističe da moraju biti razumni, zreli i dati 
odgovor ili prijedlog Saboru i Vladi jer neće biti rezultata bez izmjene zakona.  
 
Drugo pitanje upućuje županu. Moli ga da precizno navede kojim se medijima i u kojim 
iznosima prema članku 39. Zakona o medijima pružaju potpore u vidu sufinanciranja 
elektroničkih medija za 2022. godinu. Zanima ga i koji se ostali mediji financiraju od strane 
Istarske županije i u kojem iznosu. Navodi da mu odgovor može biti dostavljen pismenim 
putem kada ta informacija bude dostupna. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, po drugom pitanju odgovara kako je natječaj u tijeku te će vijećnik 
o tome dobiti informaciju. Dodaje kako su se obvezali otvoriti proračun u potpunosti tako da 
će se moći vidjeti i svi računi.  
Što se tiče prvog pitanja navodi kako se slaže s vijećnikom u gotovo svemu, osim u jednoj 
stvari. Smatra kako su ipak najvrjedniji resursi Istre ljudi, a tek onda ide prostor.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako su svi u Skupštini kako bi stvorili društvo jednakih 
mogućnosti. Napominje da postoje oni Istrijani koji prodaju parceliranih 100 hektara zemlje pa 
biznis od 500.000 kuna naraste na 4 milijuna kuna, a postoje i oni koji čekaju red. Naglašava 
kako je on za one koji čekaju red.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako se tu slaže s vijećnikom te pojašnjava kako je samo 
konstatirao da je najvrjedniji resurs Istre njezin građanin, a nakon toga dolazi zemlja, parcele 
i prostor.  
 
ZDENKO PLIŠKO, ISU, pozdravlja prisutne. Navodi kako ima jedno pitanje i jednu inicijativu. 
Napominje kako je više puta postavio pitanje što se događa s nadogradnjom doma Alfredo 
Štiglić u Puli pa to pitanje više neće postavljati. Smatra kako razlozi zbog kojih se nije počelo 
s nadogradnjom više ne postoje, barem kako mu je bilo odgovoreno. Navodi da su glavni 
razlog bila imovinska pitanja i dokumentacija koja je trebala biti izrađena. Smatra kako ti 
razlozi više ne postoje ali se tamo svejedno ništa ne radi. Žalosti ga što su svi u svojim 
predizbornim kampanjama isticali umirovljenike, i desni i lijevi. Ističe kako se nije lijepo tako 
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odnositi prema jednoj grupi građana. Navodi kako bi se svi trebali zajedno dogovoriti, sakupiti 
financijska sredstva i krenuti s radom, a ne samo obećati. 
Predlaže pokretanje inicijative da Županija pronađe sredstva za nabavku većeg broja lako 
montažnih bolničkih kreveta. Palijativa je, kako navodi, u takvoj situaciji da uspijeva zadovoljiti 
samo jednu od 10 osoba. Navodi kako palijativni bolesnici preživljavaju u svojim krevetima i 
na brizi svojih obitelji. Zalaže se i za izgradnju hospicija jer smatra kako sredstva za to ima. 
Predlaže da se nabavi veći broj kreveta za posudionicu ortopedskih pomagala. Zahvaljuje.  
 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana, pozdravlja prisutne. Odgovara kako je, kako je 
vijećnik sam spomenuo, još 2016 godine pokrenuta inicijativa da se nadogradi Dom za starije 
osobe Alfredo Štiglić u Puli te kako su od tada rješavani imovinsko – pravni odnosi koji su 
prethodne godine riješeni. Informira vijećnike da su proteklog četvrtka imali sastanak u Gradu 
Puli, te kako je on imenovan od strane župana da predstavlja Istarsku županiju, dok je od 
strane Grada Pule imenovana zamjenica gradonačelnika Ivona Močenić. Navodi kako su oni 
već u dogovorima te je pročelnica odjela zajedno s ravnateljicom doma dobila zadatak da 
izvuče svu potrebnu dokumentaciju koju bi trebalo revidirati. Dodaje i kako već imaju 
osigurana sredstva za tu namjenu, kako sporazum između Grada Pule i Istarske županije 
postoji te još treba samo definirati i složiti tim koji će raditi na tom projektu. Vjeruje kako će 
uskoro biti pripremljena dokumentacija za javnu nabavu za početak radova.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako apsolutno prihvaća vijećnikovu inicijativu te je svjestan 
da postoji potreba. Navodi kako ne zna da li će to biti iz sredstava proračuna namijenjenih 
opremanju hospicija ili nekih drugih sredstava jer još moraju vidjeti koliko će koštati opremanje. 
Ističe da će to biti omogućeno neovisno o tome da li će se sredstva izdvojiti iz te ili neke druge 
stavke proračuna jer ni proračun nije Sveto pismo već podliježe izmjenama i dopunama. 
Obećava kako će nabaviti tražene krevete.  
  
MR.SC. TATJANA TOMAIĆ, HDZ, pozdravlja prisutne. Pohvaljuje rad Stožera i gospodina 
Kozlevca koji je odgovorio na sva pitanja na koje je željela čuti odgovor. Postavlja pitanje 
vezano uz humanitarnu krizu i sukob koji se trenutno dešava. Moli gospodina Kozlevca da im 
objasni kakva je situacija sa skloništima iako se nada da nam ona neće trebati. Naglašava da 
se tu ipak radi o nečemu što bi konstantno trebalo biti spremno i u pripravnosti.  
 
Nadovezuje se na pitanje vijećnice Brussich i odgovor zamjenice župana te navodi kako ima 
jedan osvrt na tu tematiku. Smatra kako Županija ima problema s prijevodima. Napominje da 
se vijećnici koji su bili u prethodnom sazivu sjećaju kako je postojao problem sa engleskim 
prijevodom županije, odnosno da li je to county ili region za što je bilo zatraženo i mišljenje 
Ministarstva uprave. Vezano uz prijevod naziva škola na talijanski jezik moli župana da provjeri 
nazive te da se oni stave u neke normative jer primjerice osnovna škola u prijevodu nije 
Scuiola elementare italiana već Scuola elementare in lingua italiana što nije navedeno na niti 
jednoj osnovnoj školi u Istri. Moli da se to provjeri i vidi da li je u skladu sa zakonom.  
 
DINO KOZLEVAC, načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije, odgovara kako je 
razmišljao da li da u svom uvodnom obraćanju prejudicira to pitanje jer se ono već nekoliko 
dana pojavljuje u javnom prostoru. Ipak, smatra kako ne treba stvarati paniku na način da se 
multiplicira eventualna opasnost. Navodi kako će biti precizan. Što se tiče atomskih skloništa 
stariji će se sjetiti što se je prije 40 – 50 godina radilo po pitanju atomske opasnosti. Gradila 
su se izuzetno skupa atomska skloništa čije je kasnije održavanje također bilo vrlo skupo i 
komplicirano. Podsjeća da su atomska skloništa građena da čovjeka zaštite od atomskih 
udara te bi ljudi nakon udara u njima morali ostati najmanje 14 ili 17 dana. Takvih skloništa je 
bilo na području bivše države. Nakon toga, 90-ih godina se odustalo od koncepta izgradnje 
atomskih skloništa te je država, u čijoj su ingerenciji skloništa, donijela propis da se umjesto 
izgradnje skloništa može plaćati određeni doprinos koji je išao u određeni fond. Čini mu se 
kako nakon toga nisu više rađena skloništa. Godine 2005.  država je skloništa spustila na 
upravljanje državama i općinama, osim onih koja su i ranije bila privatna. Navodi kako je došlo 
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do promjene procijene rizika od atomske bombe. Prema procjenama Republike Hrvatske, 
gradova i općina, Istra, a ni Hrvatska nisu metom nuklearnog napada. Uvjeren je kako nitko 
neće imati potrebu baciti nuklearnu bombu na Hrvatsku. Hrvatska, smatra, može biti 
kolateralna žrtva događanja, a ako takvih aktivnosti bude postupa se sukladno Planu za 
sigurnost u radiološko – nuklearnim nesrećama ili izvanrednom događaju. Navodi kako je plan 
vezan i uz nuklearku Krško i napravljen kako do nas ne bi došla nikakva ugroza. Naglašava 
kako trenutno trenutno nema opasnosti od atomskog rata na način da bi njime bili direktno 
ugroženi. U slučaju svega onog što se može dogoditi u slučaju radijacije postupa se prema 
planovima za zaštitu građana od ekoloških nesreća, prirodnih nesreća itd. Napominje kako za 
takve situacije nisu potrebna toliko sofisticirana skloništa već samo objekti koje je potrebno 
pokušati što bolje hermetički zatvoriti.  
Ističe kako ima prostora za edukaciju građana. Daje primjer neznanja građana vezana uz 
štetnosti gledanja u bljesak koji se pojavljuje prilikom pada meteora. Mišljenja je kako je 
potrebno educirati ljude te dodaje da su iz tog razloga na stranice ravnateljstva stožera stavili 
jedan letak koji govori kako se ponašati u opasnim situacijama. Ponavlja kako nema direktne 
ugroze od atomskog udara koji bi se mogao dogoditi kod nas. Navodi kako mora biti iskren te 
reći da, ako atomska bomba padne, s bombama današnje snage i sami možemo procijeniti 
ishod. Navodi kako građani mogu biti mirni i pratiti eventualne upute putem sredstava javnog 
priopćavanja. Smatra kako su to mjere koje su za sada dovoljne.  
Pojašnjava kako se među skloništima koja se nalaze u Istri postoje atomska skloništa, 
skloništa visoke zaštite itd. Ta skloništa imaju povjerenike ... te se i danas ljudi mogu skloniti 
u njih. Samo ne po ondašnjim principima jer je to izuzetno skupo i zahtijevalo bi osnivanje 
pravnih osoba koje bi se samo time bavile. Još jednom ističe da građani mogu biti mirni. 
Postoje planovi za sve opasne situacije, a postojale su i situacije u kojima su se ti planovi već 
koristili.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, vezano uz pitanje o skloništima odgovara kako je turizam bitna 
grana gospodarstva te konkurenti jedva čekaju da pričaju o temama koje zasigurno ne 
motiviraju turiste da dođu. Naglašava kako ne treba širiti nepotrebnu paniku poput kupovanja 
tableta joda. Navodi kako treba voditi računa da si ne „pile granu na kojoj sjede“ jer je i za 
vrijeme Corone postojalo mnogo dezinformacija plasiranih od strane konkurencije kako turisti 
ne bi došli u Istru. Ponavlja kako mogu razgovarati o svemu ali ne treba dizati paniku.  
Što se tiče nazivlja slaže se da treba stručno sagledati tu tematiku. Navodi da svaki naziv 
škole mora biti odobren od nadležnog ministarstva tako da smatra da su po tom pitanju u 
skladu sa zakonom. Napominje da Istra ima pravo na neke svoje specifičnosti. Navodi da nije 
lingvista ali mu naziv county nikako nije legao te smatra kako je Istra regija pa je i prijevod 
ispravan. Podsjeća da je i raniji Statut Istarske županije bio suspendiran jer neke stvari nisu 
prolazile. Onda je 2003. godine došla nova vlada koja je to prihvatila. Navodi da je tada bilo 
bogohuljenje imati dvojezičnu regiju, svečanu pjesmu itd., a danas je to svima normalno. 
Smatra kako Istra treba biti svoja. Ne kršiti zakone ali se držati nekih svojih principa i ne biti 
jednom od birokratskih županija već biti regijom.  
 
MR.SC. TATJANA TOMAIĆ, HDZ, zahvaljuje Dinu Kozlevcu i navodi kako se slaže da je 
njezino pitanje bilo čisto informativno jer svi imaju pravo znati kakva je situacija.  
Što se tiče drugog odgovora navodi da joj namjera nije bila politiziranje. Naglašava da ona 
jest lingvista, odnosno profesorica talijanskog jezika i književnosti te iz tog razloga smatra da 
navedeno u prijevodu nije lingvistički točno.  
Što se tiče naziva county ili region podsjeća da je ta rasprava već vođena u prethodnom sazivu 
Skupštine. Navodi kako se županija na engleskom kaže county. Druga je stvar talijanski jezik 
na kojem se županija kaže regione.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako smatra da treba poštivati neke specifičnosti Istre. 
Smatra kako je to regija te navodi da nikada neće pokrenuti inicijativu da se to mijenja.  
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MR.SC. ROBERT VELENIK, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi da nema pitanja već inicijativu 
prema vladama Republike Hrvatske i Republike Slovenije o potrebi uklanjanja žilet - žice na 
granici u Istri. Podsjeća kako je Republika Slovenija postavila žilet - žicu još prije 4 godine te 
kako je taj čin prouzročio velike probleme ljudima uz samu granicu ali i prekinuo migracijske 
tokove životinja na tom području. Naglašava kako IDS nikada neće odustati od takvih 
inicijativa i spominjanja žilet - žice. Navodi kako je novina sastanak ministara vanjskih poslova 
Europske unije na kojem su se složili s procjenama Europske komisije da je Hrvatska spremna 
na ulazak na područje Schengena te da se predviđa pristupanje Hrvatske Schengenskom 
prostoru tijekom pristupanja Francuske Europskom unijom. Navodi da u IDS-u smatraju da je 
došlo vrijeme da Republika Slovenija ukloni tu nesretnu žicu, te kako Istri kao jednoj 
tolerantnoj regiji ne trebaju nikakva žica ni ograda koje razdvajaju ljude.  
Dodaje da su se i u situaciji rata u Ukrajini i Hrvatska i Slovenija pokazale kao zemlje koje će 
primiti izbjeglice što je definitivno za pohvalu. Navodi da bi uklanjanjem žilet - žice Slovenija 
pokazala jedinstvo i solidarnost prema partnerskoj državi, članici Europske unije u trenutku 
velike političke krize. Poziva oporbene klubove da na međustranačkom kolegiju predsjednika 
klubova rasprave o Deklaraciji o žilet - žici kao aktu Skupštine kojeg bi uputili prema vladama 
Republike Slovenije i Republike Hrvatske. Napominje da će u ime Kluba vijećnika IDS – ISU 
– Zeleni takav prijedlog uputiti predsjednici Skupštine kako bi onda o tome mogli raspraviti na 
međustranačkom kolegiju. Zahvaljuje.  
  
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, najavljuje raspravu o inicijativi za 
uklanjanje žilet - žice za sljedeći međustranački kolegij te smatra da se oko tog pitanja svi 
zajedno mogu dogovoriti.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, pozdravlja prisutne. Navodi kako je neovisnost medija 
preduvjet svakog zdravog demokratskog društva kako na nacionalnoj, tako na lokalnoj razini. 
Zbog tržišnih uvjeta smatra kako je svakako lokalnim medijima potrebna potpora i subvencija 
međutim naglašava kako je jako bitan i način na koji se ta potpora daje. Napominje da smo 
prethodnih godina svjedočili diskrecionom načinu dodjele milijuna kuna putem plaćanja oglasa 
i promidžbenih tekstova bez unaprijed utvrđenih kriterija, a zbog suzbijanja pluralizma 
političkih stavova i mišljenja – također jednog od uvjeta funkcioniranja zdrave demokracije. 
Osvrće se na Javni poziv za financiranje programskih sadržaja elektroničkih medija od 
interesa za Istarsku županiju u 2022. godini kojeg smatra svojevrsnim korakom naprijed, 
međutim navodi kako u njemu uočava i određene nelogičnosti zbog čega sumnja da će se 
ovakvim kriterijima uopće postići željena svrha. Napominje da je prostor diskrecije župana i 
dalje previše širok te ga čudi što župan odlučuje i u prvom i u drugom stupnju što pravno ne 
drži vodu. Daje primjer policajca koji daje kaznu, a potom i odlučuje o žalbi pa navodi da mu 
je to pravno upitno.  
Traži odgovor na pitanja koji su razlozi stavljanja uvjeta trogodišnjeg postojanja medija, koji je 
sveukupni iznos predviđen natječajem te po kojim mjerljivim i objektivnim kriterijima će biti 
imenovani članovi povjerenstva za ocjenjivanje prijedloga.  
 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana, odgovara kako je Istarska županija objavila  
Javni poziv za financiranje programskih sadržaja elektroničkih medija od interesa za Istarsku 
županiju u 2022 upravo zbog toga što se kroz određene medijske kuće, još dok natječaj nije 
bio otvoren, špekuliralo s time radi li se o nekim prethodnim dogovorima. Navodi kako nisu 
uzeli profesionalno povjerenstvo kako su to pokušale učiniti neke jedinice lokalne samouprave 
pa je došlo do problema s pitanjem honorara za povjerenstvo. Dodaje da su namjerno pričekali 
da natječaje raspišu i druge jedinice lokalne samouprave u Istri, te ostale županije u Hrvatskoj 
kako bi raspisani natječaj bio sukladan i zakonskim odredbama i natječajima ostalih županija 
i jedinica lokalne samouprave s prostora Istarske županije, te kako objavljeni natječaj ne bi 
išao ispod razine transparentnosti.  
Što se tiče članova povjerenstva navodi kako to nije nikakva tajna, te kako su u povjerenstvu 
Vladimir Torbica, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost kao predsjednik 
povjerenstva, te članice Ljiljana Škifić pomoćnica pročelnika Kabineta župana i dipl. pravnica 
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i Lorna Zimolo, viša stručna suradnica za protokol i odnose s javnošću Kabineta župana. 
Smatra kako je to logičan odabir. 
Navodi kako je iznos novca predviđenog za medije vidljiv iz stavke proračuna, koji je izglasan, 
transparentan i javan. Pojašnjava kako najprije moraju vidjeti koliko će dobiti prijava, ali će 
iznos svakako biti unutar proračunske stanke.  
Što se tiče mjerljivosti navodi kako danas postoje načini kako se mogu mjeriti dosezi radio 
stanica kao i klikovi na portalima. Po pitanju uvjeta postojanja najmanje tri godine odgovara 
kako postoji poplava portala koji nastaju i nestaju, a s druge strane obilato financiranje portala 
koji u praksi ne postoje i ne znamo gdje su im novinari ili redakcije. Napominje da su podigli 
kriterije kako se to njima ne bi moglo dogoditi.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, navodi da nije zadovoljan odgovorom jer nisu dobili odgovor 
na pitanje po kojim mjerljivim i objektivnim kriterijima su izabrani članovi povjerenstva za 
ocjenjivanje prijava na natječaj. Postavlja pitanje zašto su odabrali baš tri godine, a ne recimo 
6 mjeseci ili godinu dana. Smatra kako se na razne druge načine može provjeriti da li neki 
medij djeluje na području županije i da li pokriva županijske i lokalne teme. Mišljenja je kako 
taj rok od 3 godine nije potreban. Predlaže da se povjerenstvo bira na sjednici Skupštine, 
odnosno uz njezinu suglasnost kako bi i ona dala svoj doprinos. Zahvaljuje. 
 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana, odgovara kako može prihvatiti njegov prijedlog 
ali mu nije poznato da se povjerenstva u ostalim županijama i jedinicama lokalne samouprave 
imenuju na skupštinama. Navodi kako ne zna za to. Ponavlja kako je u jednom gradu postojao 
pokušaj formiranja stručnog povjerenstva koji nije uspio, no nema nikakvih problema s time 
da sljedeće godine povjerenstvo bude birano na Skupštini.  
Smatra kako Vladimira Torbicu ne treba dodatno predstavljati jer je među pročelnicima sa 
najviše iskustva u Istarskoj županiji, čovjek blizak kulturi i medijima. Nadalje, budući da se 
sredstva izdvajaju iz zajedničkih pozicija u proračunu u povjerenstvu je pravnica, Ljiljana Škifić 
koja u Istarskoj županiji radi preko 20 godina. Treća članica povjerenstva je glasnogovornica 
koja se bavi medijima. Smatra kako je to logičan izbor tima no prihvaća sugestiju da se kada 
se bude razgovaralo o proračunu za sljedeću godinu napravi i poziv za povjerenstvo. Dodaje 
kako osobno nije za opcije u kojima ljudi koji nisu vezani za jedinicu regionalne samouprave 
odlučuju o proračunskim sredstvima.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zahvaljuje na pitanjima i 
odgovorima. Navodi da je sat vremena za vijećnička pitanja prošao te za sljedeću sjednicu 
Skupštine ostaju vijećnica Irena Peruško i vijećnik Marko Ferenac koji, ako to budu htjeli, svoja 
pitanja mogu uputiti i u pismenom obliku. 
 
 

Ad-4 
Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka iz Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 
 
 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine obrazlaže predmetnu točku. 
Navodi kako se Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 
iz Proračuna Istarske županije za 2022. godinu odnosi na raspoređivanje sredstava koja su 
osigurana u već izglasanom proračunu Istarske županije u iznosu od 700 000 kuna na 
godišnjoj razini, odnosno kvartalno 175 000 kuna. Podjela navedenih sredstava se vrši prema 
zakonu, na način da se uzima u obzir početak mandata. Navodi da se za vijećnice izdvaja 
10% sredstava više nego za vijećnike jer su one u Skupštini podzastupljeni spol budući da od 
41 vijećnika ima 18 vijećnica.  
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TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

  
ODLUKU 

 o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka iz Proračuna 
Istarske županije za 2022. godinu 

 
 

Ad-5 
Prijedlog Odluke o utvrđivanju ulaganja Istarske županije u trgovačko društvo Plinara 

d.o.o. Pula u svrhu povećanja temeljnog kapitala 
 

DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, obrazlaže predmetnu 
točku. Pozdravlja prisutne. Navodi kako postoji potraživanje Istarske županije prema Plinari 
od 2 390 616 kuna koje je nastalo zbog 2 pozajmice iz 2007. i 2008 godine u ukupnom minusu 
od 2.750.000,00 kuna. Odlukama o usvajanju temeljnih financijskih izvješća i pokrića gubitaka 
iz razdoblja 2007, 2008, 2009 i 2010 godine članovi društva su pokrili gubitke sukladno 
udjelima. Udio gubitka Istarske županije iznosi 359.383,21 kunu. Pojašnjava kako je iz tih 
razloga ukupno dugovanje Županije 2 390 616 kuna. Napominje kako je aktima kojima su 
utvrđene te dvije pozajmice navedeno da će se u iznosima pozajmica povećati poslovni udio 
Istarske županije u Plinari Pula. Nakon provođenja usklađivanja Istarska županija bi ukupno 
imala 5 890 000 kuna, odnosno 11,64% udjela u vlasništvu. Dodaje kako za provedbu ove 
odluke nisu potrebna financijska sredstva s obzirom da se radi samo o usklađivanju.  
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Navodi da bi u ime kluba IDS- ISU - Zeleni ali i cijele Skupštine 
pohvalila rad Plinare Pula te direktora Kocijančića za plinofikaciju Istre. Nada se da će se s 
plinofikacijom nastaviti i u sljedećem razdoblju.  
 
Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja sa 31 glasom ZA i 
5 SUZDRŽANIH usvaja 

 
ODLUKU 

o utvrđivanju ulaganja Istarske županije u trgovačko društvo Plinara d.o.o. Pula u 
svrhu povećanja temeljnog kapitala 

 
 

Ad - 6 
Prijedlog Izmjene Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2022. godinu 
 

DORIANA ŠUMBERAC JELIĆ pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za obrazovanje, 
sport i tehničku kulturu obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se Prijedlog Izmjene 
Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije koji su vijećnici dobili u svojim 
materijalima odnosi na Izmjene Programa javnih potreba u školskom sportu za 2022. godinu 
koje su podnesene dana 16. prosinca 2021. Tada je Istarska županija donijela Program javnih 
potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. godinu, a na istoj sjednici Skupština je 
donijela i Proračun Istarske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu u 
kojem je za program Školskog sporta osiguran iznos od 552.200,00 kn. Pojašnjava kako su 
amandmanom sredstva povećana za 42.000,00 kn. Budući da je amandman na proračun 
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prihvaćen sredstva su se povećala i sada je na dnevnom redu usvajanje tako uvećanog 
Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. godinu. 
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. 
 
GORAN SUBOTIĆ, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi kako se iznos za školski sport svake 
godine smanjuje i onda amandmanima ponovno podiže. Smatra kako su 552.000 kuna nužno 
potrebne za funkcioniranje Saveza koji obuhvaća djecu od 1. razreda pa do srednje škole, 
odnosno oko 10.000 djece. Napominje kako se 67% djece ne bavi organiziranim sportom. 
Smatra kako je to najbolja prevencija droge, dijabetesa, pretilosti i drugih kroničnih bolesti. 
Navodi da ne može vjerovati da se taj iznos svake godine smanjuje i mora amandmanima 
vraćati. Ove je godine to  bilo amandmanom predlagača Kluba koalicije: IDS-DDI, ISU-PIP, 
Zeleni savez-Zeleni. Mišljenja je kako bi za potrebe školskog sporta bilo potrebno 600 000 
kuna.  
Navodi kako se je godinama borio da se dobije profesor tjelesnog u vrtićima te je tada došlo i 
do porasta broja djece u svim sportskim klubovima. Dodaje kako se djeca kroz organizirano 
vježbanje puno lakše uključuju u daljnje sportove. Navodi da se grade igrališta i lijepe table 
gradovi prijatelji djece, dok u isto vrijeme ta igrališta stoje prazna. Smatra kako se vremena 
mijenjaju te djecu treba animirati i povući u sport. Napominje kako je i sam trener i član jednog 
kluba te mora proći sve škole kako bi skupio djecu, dok su ona ranije sama dolazila.  
Smatra kako bi zbog zdravlja djece trebalo izdvojiti sredstva za dječji sport. Zahvaljuje.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi da bi htio biti koristan, iako bi moglo ispasti kao da cjepidlači. 
Napominje kako su prema zakonu programi javnih potreba sastavni dijelovi proračuna. Kad 
se intervenira u proračun automatski se intervenira i u te javne potrebe. Smatra kako je 
nepotrebno da se donose i prihvaćaju izmjene programa javnih potreba kad su one već 
prihvaćene samom izmjenom proračuna. Navodi da se sada taj program, da nije prihvaćen, 
ne bi mogao realizirati, a proračunom je već prihvaćen.  
 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana, navodi kako je pažljivo slušao vijećnika dok je pričao 
o važnosti sporta. Želi razgraničiti do kojeg je nivoa zadužena Istarska županija, a do kojeg 
gradovi. Smatra da vijećnikovo pitanje treba uputiti nekome drugome jer su osnivači vrtića i 
osnovnih škola gradovi. Ukoliko bi se sve stavilo na teret proračuna Istarske županije postavlja 
pitanje gdje su sa svojim proračunima gradovi i općine. Navodi da se u potpunosti slaže oko 
važnosti sporta i njegovom utjecaju na djecu u sportskim klubovima, bili oni školski ili neki 
drugi. Smatra kako se uvijek može tražiti više, ali treba vidjeti i koliko odvajaju ostali. 
Zahvaljuje.  
 
GORAN SUBOTIĆ, SDP, pojašnjava kako je samo spomenuo Rovinj kao dobar primjer. 
Navodi kako je bilo dobrih primjera te kako je htio istaknuti da mlade treba motivirati da se 
bave sportom, a za to je potreban novac. Napominje da se iznos svake godine smanjuje i 
onda ponovno podiže kroz amandmane. Daje primjer 2018. godine kada se krenuo sa 
smanjivanjem. Dodaje kako neće spominjati niti u bilo kojem smislu uspoređivati godine 
corone, ali kako smatra da se u budućem razdoblju mora povisiti iznos za sport.  
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 

Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

IZMJENE PROGRAMA 
 javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. godinu 
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Ad-7 
Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 

javnog navodnjavanja Valtura za 2022. godinu 
 

TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjem.  
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe za uvodnim izlaganjem. 
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog navodnjavanja 

Valtura za 2022. godinu 
 
 

Ad-8 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove za 2022. godinu 
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjem.  
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe. 
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 5 
SUZDRŽANIH usvaja 
 

ODLUKU 
 o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane 

funkcije za zdravstvene ustanove za 2022. godinu 
 
 

Ad-9 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2022. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava 

 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjem.  
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe za uvodnim izlaganjem.  
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
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Skupština Istarske županije bez rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 

2022. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska županija ima 
osnivačka prava 

 
 

Ad-10 
Prijedlog Prvih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako Prve 
Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije za 2022. godinu prate ranije donesene  izmjene 
Popisa prioriteta kod zdravstvenih ustanova. Pojašnjava kako se Izmjene i dopune donose jer 
je tako propisano Odlukom o izvršavanju proračuna.  
Navodi da se izmjene rade da se omogući proračunskim korisnicima, odnosno u ovom slučaju 
zdravstvenim ustanovama, da provode sve ono što su planirale. Pojašnjava kako Plan 
prioriteta obuhvaća sve zdravstvene ustanove, međutim do promjene i potrebe za 
ispravljanjem proračuna došlo je samo kod Istarskih domova zdravlja. Napominje da bi se, 
ukoliko ne bi „ispravili“ proračun našli u koliziji Popisa prioriteta s onim što je planirano u 
proračunu. Nakon što se donesu Izmjene i dopune Proračuna biti će napravljene izmjene 
financijskog plana te će nakon toga biti moguće provesti planirane popravke i investicije koje 
su planirane Popisom.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i određuje pauzu od 
5 minuta  
 
Nakon pauze, Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 28 glasova ZA i 
10 SUZDRŽANIH  usvaja  
 

PRVE IZMJENE I DOPUNE  
Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
 

Ad-11 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 

rashoda centara za socijalnu skrb u 2022. godini” 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjem.  
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 
ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda centara 
za socijalnu skrb u 2022. godini 
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Ad-12 
Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2022. godinu 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjem.  
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako se je prijavila za raspravu kako bi 
se referirala i na prethodne točke koje se tiču Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije. 
Smatra kako vijećnici koji nisu dali podršku Izmjenama i dopunama Proračuna koje se odnose 
na decentralizirana sredstva, odnosno sredstva koja država spušta svakoj županiji za 
zdravstvene ustanova, nisu odbili podržati politički proračun već financijska sredstva. Navodi 
da će, ukoliko bude suzdržanih i za ovu točku, to biti za materijalna sredstva koja su potrebna 
za funkcioniranje centara za socijalnu skrb, a za koja je, prema zakonu, Istarska županija 
dobila mandat da ih prenese centrima za socijalnu skrb u korist funkcioniranja sustava.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, opominje vijećnicu da se drži teme 
jer su sada na temi vezanoj uz domove za starije.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako nema veze o čemu se govori jer je povreda Poslovnika 
ionako formalna stvar. Naglašava da je pravo svakog vijećnika da glasa kako želi te kako oni 
nisu podržali proračun pa ne mogu podržati ni izmjene proračuna. Napominje da razumije o 
čemu vijećnica govori ali ju želi nadopuniti. Navodi da se domovi za starije osobe na području 
Istarske županije financiraju iz poreza na dohodak sukladno već određenim iznosima. Takav 
prihod se dijeli domovima koji su u mreži, a kojima je osnivač Županija a to su Vrsar, Novigrad, 
Pula, Raša i Rovinj. Dodaje kako postoje i drugi domovi u Istri, za koje je lista čekanja i dalje 
podulja, a to su domovi koje financiraju gradovi kao osnivači. Daje primjer doma u Umagu 
kojeg Grad Umag samostalno financira dok istovremeno odvaja milijun kuna za financiranje 
županijskih domova.  
Smatra da bi, ako su svi isti, u Istri trebala postojati mogućnost da se svi domovi financiraju 
na isti način. Mišljenja je kako bi stavljanje svih domova u mrežu riješilo listu čekanja sa 5 do 
6 godina na godinu dana. Navodi kako bi, kada bi imali želje i volje, mogli pokrenuti sustav. 
Smatra kako ovakvo parcijalno razmišljanje nikome nije korisno, a najmanje onima koji čekaju 
red za dom. Navodi kako će to podržati ali kako neće podržati proračun.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2022. godinu 
 
 

Ad-13 
Prijedlog Zaključka o imenovanju Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog 

natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Istarske kulturne agencije 
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SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjem.  
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pita ima li potrebe za uvodnim 
izlaganjima do kraja sjednice. 
 
Vijećnici odgovaraju da nema potrebe  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima. 
 
VILI BASSANESE, Klub SDP-a, navodi kako bi izvješća o radu svih agencija, pa tako i 
Istarske kulturne agencije, trebala biti iznesena pred Skupštinom Istarske županije. Dodaje 
kako nema ništa protiv Istarske kulturne agencije, imenovanja povjerenstva ili onoga tko će 
biti izabran no smatra kako bi izvješća svih agencija kojima je županija osnivač prema zakonu 
trebalo uključiti u Godišnje izvješće prije donošenja proračuna. Navodi da to sada, a ni u njemu 
poznatim prethodnim razdobljima nije bio slučaj.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara pojedinačnu raspravu. Kako 
nema prijavljenih, daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno 
usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
 o imenovanju Natječajnog povjerenstva za provođenje javnog natječaja za 

imenovanje ravnatelja/ice Istarske kulturne agencije 
 

 
Ad-14 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Vesni Janko Radovan dr. med. za  promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost opća 

medicina 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti Vesni Janko Radovan dr. med. za  promjenu prostora 

obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost opća 
medicina 

 
 

Ad-15 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnje analiza stanja sustava civilne zaštite za 

2021. godinu 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
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Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
 o prihvaćanju Godišnje analiza stanja sustava civilne zaštite za 2021. godinu 

 
 

Ad-16 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite za 

2022 godinu 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite za 2022 godinu 
 
 

Ad-17 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu za 2021. godinu Županijskog 

operativnog centra Istarske županije 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu za 2021. godinu Županijskog operativnog centra 

Istarske županije 
 
 

Ad-18 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Programa rada za 2022. godinu Županijskog 

operativnog centra 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Programa rada za 2022. godinu Županijskog operativnog centra 
 
 

Ad-19 
Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama 

Odluke o zaduživanju Istarske županije 
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SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja sa 31 glasom ZA i 6 
SUZDRŽANIH usvaja.  
 

ODLUKU 
o drugim izmjenama i dopunama Odluke o zaduživanju Istarske županije 

 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako će sljedeća sjednica 
Skupštine biti svečana povodom Dana istarskog Statuta te će se održati 30. ožujka u Poreču.  
 
 

 
Sjednica je završila u 12:38 sati. 
 
 
Zapisnik vodila 
Andrea Jelovčić 

PREDSJEDNICA 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR 
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